
I vanaf zijn zevende jaar vertoeft de thans
55 jarige Joep tussen de duiven. Het was
ijn vader, die in het Limburgse Echt zijn

zoontje de liefde voor de duivensport bijbracht.
Helemaal zelfstandig timmerde hij een hokje in
elkaar en speelde al op zijn zevende in de duiven
club. De duiven werden regelmatig een eindje op
de fiets weggebracht voor een vlucht. Vaak ging
hij zijn eigen duiven en vaders duiven inkorven,
het liefste luisterde hij dan naar de verhalen van
de oudere liefhebbers over het wel en wee van
hun duiven. Ook nu luistert hij nog graag naar de
ervaren liefhebbers in zijn vereniging en doet
daar niet zelden zijn voordeel mee.

Door zijn werk kwamen en Joep en Mieke in
1974 in Apeldoorn te wonen. In die tijd werd in
de wijk de Maten een groot aantal flatgebouwen
uit de grond gestamd in een daarvan trokken
Joep en Mieke. Op het kleine balkon kwamen al
snel een paar duiven, en werd Joep lid van P.V.
Wilhelmina, om vanaf het balkon, zij het beperkt,
zijn geliefde duivensport te beoefenen.
Veel resultaat werd er echter niet geboekt, de
temperatuursverschillen tussen de dag en de
nacht waren duidelijk te groot. Toch heeft Joep
uit die tijd nog een uitslag bewaard n.1. van 20
augustus 1979, lossingsplaats Budel, hij gaf 3
duiven mee tegen 371 duiven, hij scoorde 3e-7e
en 15e. Sinds 1985 wordt de hobby op het hui-
dige adres beoefend aan de Deventerstraat
even buiten get centrum van Apeldoorn, waar in
de grote tuin een eldorado aan rust en ruimte
gevonden werd om de duivensport te bedrijven.

In 1985 kreeg Joep een ronde jongen van zijn
vriend Hub Peeters uit Echt, die in die tijd gewei-

De prachtige accommodatie
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dig vloog met de v.Loon duiven, die hij gehaald
had bij Cornelissen in Gilze-Rijen.
AI snel was een verbetering in de prestaties
waar te nemen. Op een zonnige vakantie in Cuba
kwam hij Martha en Siegtried Kummerhove uit
Apeldoorn tegen. Het gesprek ging al snel over
de duiven. Siegfried, helaas veel te jong overle-
den, de meest spraakmakende allround liefheb-
ber over een groot aantal jaren die Apeldoorn ge-
kend heeft, gaf Joep tot het laatst toe uit al zijn
beste duiven de jongen en eieren. Het is daarom
ook niet verwonderlijk dat op dit moment het
duivenbestand van Joep voor 90 procent uit dui-
ven van Siegfried Kurnmerhove bestaat. Zo zit-
ten er de lijnen van Teun Hubregtse, Dik Postrna,
Henk Gerritsen G. v. Looyengoed, Carel Meule-
mans, Jan de Ruiter. Van Jan te Pas heeft hij nog
twee rechtstreekse van v.Looyengoed.

Een prachtige accommodatie, geplaatst oktober
2003, zorgde al in het eerste jaar voor onver-
wachte goe~e resultaten. Het hok is voorzien
van alle mo~elijk denkbare gemakken.
Het hok is ongeveer 15 meter lang en 2 meter
diep, het is voorzien van een lopende band voor
de afvoer van de mest, in alle afdelingen. Waar
de duiven ook zitten, altijd valt de mest door de
roosters, die van hout of plastic zijn. Op de vloer
onder de houten roosters is vloerverwarming
aangebracht. Met grote schuiven kan de mest
onder de roosters gemakkelijk worden verwij
derd. Het hok staat met het front op het noord-
oosten, een andere optie was om het front op
het westen te zetten, maar dan had hij bij re-

Afdeling
genachtig weer altijd de regen op de voorkant
staan. Ik moest kiezen zegt Joep, en heb geko-
zen voor wat meer koude en wat latere forme op
de hokken, en ik denk dat die keuze juist is ge-
weest. De verluchting is regelbaar door schuiven
aan de voorkant in het plafond, maar staat altijd
maar een klein stukje open. In het voorfront zijn
de ramen gemaakt in twee scharnierende delen
en een vast raam onder. Het middelste raam
wordt gebruikt om te ventileren in de zomer door
het op een kiertje te zetten, maar kan ook met
extreem warm weer in zijn geheel weggenomen
worden, om er windbreekgaas in te plaatsen.
Het bovenste raam functioneert als in- en uit-
vlieg raam. Op deze manier denk ik optimaal te
ventileren zonder tocht te krijgen. Want ondanks
een nieuw hok, dienen vaak aanpassingen aan-
gebracht te worden in verband met omstandighe-
den ter plaatse.
AI met al een accommodatie om jaloers op te
worden. Ja, zegt Joep. ik ben er ook blij mee,
ben dit jaar met pensioen gegaan en hoop nog
een groot aantal jaren van mijn duiven te kunnen
genieten. Uiteraard samen met Mieke, die in-
middels een afdeling heeft met wat fondduiven
en er ook al verschillende kopprijzen mee heeft
gewonnen.

hele programma wordt afgewerkt met totaal
weduwschap, behalve de natoer, daarop worden
de duiven op een nestje gespeeld. Meestal dui-
vinnen, doch ook menigmaal een doffer die op
een goede stand zit, en vaak met veel succes.
Op de laatste navlucht zorgde een doffer nog
voor een eerste prijs in de regio tegen 4439 dui-
ven. De duiven worden weliswaar goed verzorgd,
maar van enige extra zorg is geen sprake. Zo krij-
gen ze maar een keer per dag hun voer en gaan

De rui schiet al op
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De '405', een topper

maar een keer per dag een uurtje naar buiten. Ik
wil er absoluut geen slaaf van worden zegt Joep.
Een voersysteem houdt Joep er ook niet op na,
gewoon bij thuiskomst genoeg te eten zodat ze
snel kunnen herstellen, daarna licht voer om ze
later op te voeren. Op de dag van inkorving moe-
ten ze vol zijn, behalve de kroppen, want die dui-
ven hoef je echt niet mee te doen.
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Mieke met Sjeng, de bewaker rond het hok en Joep met zijn '405',

De uitslagen die leidden tot het afdelings karnpi-
oenschap mogen er zijn,
Boxtel 14·8-04 4263 duiven 10 mee 3e-17e-
24e-56e-58e-83e-l0ge-137 e-465e-48ge 100%
Boxtel 21-8-04 4222 duiven 10 mee 35e-155e-
21ge- enz 8 prijzen 80%
Heverlee 28-8-04 3251 duiven 10 mee 14e-
35e-75e-l08e-l0ge enz. 9 prijzen 90%
Houdeng 04-09-04 2627 duiven 10 mee 2e-
31e-154e-195e enz 7 prijzen 70%
St Ghislain H. 11-9-Q4 1647 duiven 10 mee
le-7 e-ge-18e-22e-3 7e enz. 9 prijzen 90%
i\bsolute topper van Joep is de 405 van 2001
:leze geweldenaar scoorde o.a.
St Ghislain le-4439 duiven

Plaatsing houdt niet in dat de redactie al of niet instemt
net de inhoud of de strekking van het ingezonden artikel).

jaar aanleiding van het ingezonden artikel van
Ie heer Jurgen Gilsing als reactie op het schrijven
an AS in vorige nummers, betreffende Groeps-
rsslngen in ons orgaan mijn bijdrage:

erst even kennis maken. Ik zit reeds meer dan
5 jaar in de duivensport, heb het postduivenver-
Der met het spoor meegemaakt, maar weet bijna
iet anders dan postduivenvervoer over de weg.
en tiental Jaren geleden waren er nog meer dan

Hensies le-3998 duiven
Hensies 2e-4101 duiven
Houdeng ge-3263 duiven
Heverlee 25e-8289 duiven
Deze 405 werd gekweekt uit duiven van Sieg-
fried Kurnrnerhove/en komen uit de lijn Schalie
duivin '17' Hubregtse x de Klak.
Een andere topper is de duivin 432 van 2001. Zij
vloog in 2004 maar liefst 18 prijzen. Ook zij werd
geboren uit de lijnen Schalie Hubregtse x Klak
lijn oude Nol x een van Loon duif.

Op advies van Siegfried kocht Joep op diens ver-
koop na zijn overlijden een aantal duiven, waar-
mee de grotere afstanden zoals de dagfond wat

50.000 liefhebbers in ons land, thans nog zo om
en om de 30.000 duivenliefhebbers.
Dit heeft een grote verandering meegebracht
zowel qua vervoer en aantal duiven per liefheb-
ber. We manden naar rato veel meer duiven in per
liefhebber dan vroeger. Er ontstaat een situatie
van concentratie, een trek naar de grote hokken
met duiven.

Geef de inkorfcentra de opdracht bij het inman-
den van de duiven die voor een wedvlucht aange-
voerd worden, of het nu telt voor afdeling of na-
tionaal, de duiven te verdelen over de totaal aan
te bieden manden voor die wedvlucht. We gaan er
bijvoorbeeld vanuit dat er 25 duiven per box ge-
vuld moeten worden, de totale aanvoer is dit keer
500. We hebben 20 manden nodig, liefhebber A
komt met 20 duiven hij krijgt dus in elke mand 1
duif, liefhebber B komt met 60 stuks zijn duiven

beter uit de verf moeten komen, en daar heeft
hij groot vertrouwen in. Evenals in dierenarts dr.
Nanne Wolf waar hij regelmatig de gezondheid
van zijn duiven laat controleren.

Het is prettig eens bij een andere liefhebber te
komen dan bij de gevestigde orde, opvallend is
echter wel dat liefhebbers uit de kring Apeldoorn
in 2004 uitstekend hebben gepresteerd in groot
verband als de afdeling. Wij Apeldoorners kun-
nen daar trots op zijn, want het is ook wel eens
anders geweest.

komen per 3 stuks in elke mand, enz enz.
We krijgen op deze manier al een SPREIDING,
maar er is nog meer. Bij de ophaaldienst zorgt de
begeleider voor een roulatiesysteem bij het inla-
den van de manden. De bedoeling is dat niet ie-
dere wedvlucht een bepaald inkorfcentrum
steeds op dezelfde plaats in de duivenauto zit.
Naar mijn weten wordt er in den lande goede er-
varingen mee opgedaan. Mijn oproep aan diege-
nen: laat van je horen, we zijn tenslotte het er al-
lemaal over eens 'eerlijke kansen voor ieder-
een'. Op die manier kunnen we onze sport uit-
dragen en promoten, zodat er mogelijk nog dui-
vensporters bijkomen. Een voorstel van de NPO
commissie om een bepaald aantal duiven per
liefhebber voor een kampioenschap te tellen,
juich ik van harte toe. We zijn op deze manier op
de goede weg .....

Henk Bouwma
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